
Schůzka výboru Osmička, z.s., 7. 11. 2024 

Přítomni: Eliška Juráňová, Pavlína Vaculíková, Markéta Lipowská, Gabriela Gořalíková, Věra Matoušková, 

Marcela Ševčíková, Aleš Horák, Petra Jamborová, Jolana Červinková, Petr Janečka j.h. 

Program:  

1. Příspěvek na IT učebnu 

2. Akce 

3. Advent ve škole 

Ad 1)  

Ředitel přednesl požadavek na příspěvek na nové vybavení počítačové učebny – výměna výpočetní 

techniky – cca 250.000 Kč. 

Spolek má na účtu 130.000 Kč. Horák předložil možnosti, zatím jen orientační údaje. 

Návrh: udělat doplňkovou akci – dobrovolný cílený příspěvek rodičů na QR kód.  

Ředitel přislíbil prověřit zřizovatele a jeho příspěvek v rámci nových dotačních programů na digitalizaci škol, 

pak budeme kroky se spolkem koordinovat, spolek je ochoten na učebnu přispět. 

Ad 2) 

Do konce školního roku spolek uskuteční následující akce, na kterých se členové výboru dohodli: 

Advent ve škole – spolupráce se školou se zajištěním občerstvení 

Hurá na prázdniny – nutné zvolit vhodný termín co nejdříve, aby s ním členové počítali. 

Galaxie? – akci by měli pořádat členové spolku 

Ad 3) 

Advent ve škole se uskuteční v pátek 29. 11. 2024 od 15.00h. ve škole. 

Sraz členů spolku ve 13.00 v kuchyňce školy. Příprava punče, nealkoholického punče, čaje, sirupu – 

Gořalíková, Jamborová, Lipowská, Kaniová, Nováček 

Nákup zajistí – Červinková, Ševčíková 

Koláče – zajistí školní jídelna, p. ředitel 

Buchty – nákup a pečení Vaculíková s žáky v PČ. 

Množství kelímků a tácků prověří Vaculíková. 

Pro potřeby konání občerstvovacích akcí zakoupit várnici a indukční jednoplotýnku – Juráňová 

 

Zapsala: Pavlína Vaculíková 


